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1. Centralne ogrzewanie należałoby rozszerzać także na całe osiedla z domami jednorodzinnymi, 

gdzie już są możliwości techniczne. Dla spółki PEC rozbudowywanie sieci ciepłowniczej jest zasadne, 

a dla mieszkańców stanowi komfort użytkowania. 

 

2. Pan Przewodniczący Tomasz Podsiadlik poruszył kwestię konieczności weryfikacji zasad 

wynajmowania lokali komunalnych i powołania w tej kwestii komisji. Taka komisja doraźna 

funkcjonowała już pod koniec kadencji 2014-2018. Ponadto w planie pracy na ten rok Komisja Spraw 

Społecznych i Spraw Obywatelskich ma w czerwcu temat „Stan aktualny i perspektywy 

zapotrzebowania na mieszkania komunalne i socjalne”, zaś Komisja Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska na kwiecień, właśnie „Informację z wyników prac działającej w kadencji 2014-

2018 komisji doraźnej do opracowania programu gospodarowania i zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy oraz kryteriów wyboru osób, z którymi 

umowy najmu powinny być zawierane w pierwszej kolejności”. 

W związku z tym jak widać będziemy się jako Rada Miasta pochylać i nad tym tematem, widzimy 

go i nie pomijamy, jest on dla nas ważny i bliski, choćby z powodów, jakie podałam w swojej 

dzisiejszej interpelacji, nad którą też warto się zastanowić – zmniejszyć kolejkę oczekujących i 

przyczynić się do zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych. 


